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Radny Miasta Wloclawek

Wlocfawek, !3 marca 20L7 t.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek
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W imieniu mieszkaic6w Wfoclawka' zwracam siQ z pro6bE o informacje na temat mo2liwoSci

powrotu autobus6w na linii 11 na trasQ' kt6ra autobusy te kursowaly do 10 marca 2017 r'

Mieszkafcy osiedra porudnie ."rr"..1q uwagq, ze zostari pozbawieni wygodnego polEczenia

komunikacyjnego z Wojew6dzkim Szpitalem Specjalistycznym oraz z Uzdrowiskiem Wieniec Zdr6i' z

kt6rego korzystali do tej pory' --t tra" t"i'inii jest szczeg6lnie uciailiwa dla os6b zatrudnionych

w tych dw6ch instytucjach' ' lnie przywr6cenia autobus6w linii nr
W zwiEzku z powyiszym zwracam siq z pro6b4 o rozwaz(

11 na trase po kt6rej ostatnio kursowary'


